
RAZVOJNOGOSPODARSKA
SKUPNOST

Jože Tavželj, novi predsednik
skupščine, rojen 1- 1931, inenir
živilske tehnoiogije, direktor v
Indovn, stanuje v KS Dravlje,
cesta v Kleče št. 9 , član ZK.

Ker je dosedanji predsednik skupščine razvojnogospodarske
skupnosti občine Ljubljana Moste-Polje Ivan Zore odšel na
novo delovno dolžnost, so na seji skupnosti konec februarja na
to mesto imenovali dosedanjega podpredsednika Jožeta Tavž-
Ija, novi podpredsednik pa je postal Janez Kastelic. Na tej seji
so delegati sprejeli dve manjši spremembi statuta razvojnogo-
spodarske skupnosti, potrdili zaključni račun za leto 1978 in
obravnavali letošnji finančni načrt. Sklenili so, da bodo še na-
prej skrbeli za gospodarno izrabo prostora v naši občini, saj gre
za prek 50% vseh prostih površin za širitev gospodarstva v
Ljubljani. V ta namen bo organizirana v okviru podjetja Sose-
ska posebna strokovna skupina, ki bo skrbela za načrtno upo-
rabo zemljišč.

Ugotovili so, da gradnja tržnice v Mostah napreduje. Izvršni
odbor skupnosti bo podpisal dogovor o medsebojnih dolžno-
stih, pravicah in nalogah udeležencev pri gradnji, razvojnogo-
spodarska skupnost pa bo zanjo zagotovila del sredstev v
višini petih miUjonov dinarjev. D. J.

Na 6. skupni seji zbora izrajal-
cev in zbora uporabnikov občin-
ske izobraževalne skupnosti (glej
sliko) so delegati posebno skrbno
obravnavaii zaUjučni račun ob-
činske izobraževalne skupnosti za
leto 1978 ter predlog finančnega
načrta za leto 1979. Zaradi pre-
cejšnjega šlevila pripomb in pred-
logov ler iskanja najboljših reši-
«ev za gospodarjenje s sredslvi,
predvidenimi za leto 1979, se je
seja precej zavlekla, tako da je že
pred začetkom pete točke dnev-
nega reda več delegatov zapustilo
skupščinsko dvorano. V tej točki
naj bi obravnavali osnutek za-
kooa o usmerjenem izobraževa-
njo in pričakovali smo, da bodo
delegati poglobljeno razpravljali
o tej temi. Tako pa so preostali
delegati slišali le infonnacijo o
usmeijenem izobraževanju.


